
Odgovor GO HDZ-a na sporu reakciju kandidata iz Vuporinog jata 
06.04.2025. 

 

 

Ni najmanje nas ne čudi da su kandidati koje je u svoje jato selektirala gđa Antolić 

Vupora fascinirani brzinom reakcije naših članova na njihove neistine. Jer su nas 

dotični tijekom svog proteklog i posljednjeg mandata u Gradu navikli da je - uz 

nebrigu i nerad - upravo sporost ona disciplina po kojoj je Varaždin je prvi! 

 

Ne samo to, na žalost, Varaždin je prvi grad i u kojem se SDP-ova uprava - koju je 

selektirala gđa Antolić Vupora - hvali vlastitim debaklom! Da je uspjela realizirati tek 

50 % odvoza bala iako im je Vlada RH osigurala 100 % sredstava za njihovo 

uklanjanje! 

 

Također, Varaždin je prvi grad u kojem je odmah po dolasku na vlast Vuporino jato 

zaustavilo već pokrenuti projekt Kućanske rampe, no zatim je potrošilo cijeli mandat 

ne napravivši ništa po tom ključnom prometnom pitanju. 

 



Na kraju - premda bismo još puno toga mogli nabrojati - Varaždin je prvi i jedini grad 

koji nije iskoristio mogućnost da sredstvima fondova EU-a i Vlade RH financira 

izgradnju doma za starije osobe. A bio je službeno pozvan na natječaj. 

 

Štićenici gđe Antolić Vupore, međutim, nisu spori jedino u realizaciji važnih gradskih 

projekata, nego i u razmišljanju. Sami nisu bili u stanju izraditi nikakav plan za idući 

mandat, već su čekali da doktorica Spomenka Kiđemet Piskač u razgovoru za 

medije iznese naznake svog programa kako bi plagirali njezine ideje te ih plasirali u 

javnost kao vlastite! Doduše, prvi put u 4 godine pokazali su brzinu - makar u 

prepisivanju! 

 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0GL5E2eWRF8B2bUPzof

Mucwt7wwjRXhSiCQM1RK2o622eeAyNdnJu38LRG9rbbRYEl&id=61574550634110 

 

Nakon što smo konstatirali u čemu je to sve pod ovom posrnulom gradskom 

upravom Varaždin prvi, rado ćemo odgovoriti i na pitanja pripadnika Vuporinog jata - 

kada su nam ih već javno postavili. 

 

Prvo, nema nikakve potrebe da bilo tko štiti sadašnjeg i budućeg župana Anđelka 

Stričaka. On to najbolje sam radi svojim rezultatima. Na izborima 2021. lako je 

pobijedio vašu mentoricu gđu Antolić Vuporu, a na predstojećim će još lakše 

pobijediti njenog štićenika g. Istera. 

Drugo, naši članovi Jurica Veronek, Damir Poljak i buduća gradonačelnica doktorica 

Spomenka Kiđemet Piskač na izvanrednoj presici branili su zdravi razum i - istinu. 

Iako vi s istinom niste baš u dobrom, ona je na vašu žalost, svim našim građanima 

jako dobro poznata. 

Što se pak komentara na FB-u tiče, to vam je izuzetno smiješan argument i dokaz da 

se hvatate slamke spasa. Jer ako pažljivije pročitate i ostale komentare, a ne samo 

one vaših članova i gerile, shvatit ćete kojom vam brzinom i ta slamka izmiče. 

 

Vezano za specijalističke preglede, nećemo si uzimati za pravo liječnicima s 25 ili 30 

godina kliničkog iskustva dijeliti lekcije o angiografiji i listama čekanja - poput 

znamenitog medicinskog „eksperta“ g. Istera. Koji si je to pravo uzeo s iskustvom 

koje je stekao kao direktor Varkoma - gdje ga je postavila gđa Antolić Vupora. 



Međutim, svi Varaždinci znaju - što redom potvrđuju i drugi - da je naša bolnica jedna 

od najboljih i najefikasnijih u Hrvatskoj. 

 

Nije istina da su svi voditelji zdravstva članovi HDZ-a - ali je istina da su svi 

rukovodeći kadrovi i svi zaposleni u proteklom mandatu u Gradu Varaždinu štićenici i 

osobni izbor gdje Antolić Vupore. 

 

U izboru zamjenice ravnatelja Doma zdravlja nije bilo ništa sporno, tu dužnost 

obnaša osoba s dugogodišnjim stažem u DZVŽ-u i koja nema nikakve veze s 

HDZ-om. A koliko smo čuli, nije članica nijedne stranke. To nama ne smeta, ali ste vi 

očito alergični na sve one koji nisu članovi „partije“ - pa nam odgovorite kako je 

osoba koju je gđa Antolić Vupora izabrala da je mijenja na čelu županijskog SDP-a 

izabrana na čelo NO-a Termoplina. Koje su joj kvalifikacije za to? 

 

A ima još puno imena za koje bi Varaždinke i Varaždinci htjeli znati po kojim su se 

kriterijima zaposlili u gradskoj upravi ili gradskim poduzećima i ustanovama, i ona će 

doći na red. 

 

Mi smo svi, od predsjednika HDZ-a Andreja Plenkovića do posljednjeg običnog 

člana, javno osudili i izrazili ogorčenje djelima koja se stavljaju na teret bivšem 

ministru Berošu. A nakon što je pokrenuta istraga protiv gđe Antolić Vupore i njenih 

štićenika vi ne da niste javno osudili njih i djela koja im se stavljaju na teret, nego ste 

svi - od g. Hajdaša Dončića do zadnjeg pripadnika Vuporinog jata - organizirali 

neukusne performanse po Varaždinu i zatražili smjenu glavnog državnog odvjetnika. 

Tu se vidi ta ogromna razlika između nas: mi podržavamo neovisne institucije, a vi 

samo ako se vodi istraga protiv političkih neistomišljenika. Po vašem „shvaćanju“ 

pravne države nijedan SDP-ovac nikad ne smije biti osumnjičen ni za što - ma koliko 

koruptivnih djela počinio! 

 

Vaše pitanje u vezi bolnice je licemjerno, neuspješno pokušavate stvoriti dojam da je 

država otela Varaždincima njihovu bolnicu. Nitko je nije odnio, pa da je moramo 

odnekud vraćati, s njom upravljaju liječnici iz Varaždina i Varaždinske županije. 

 



Iako se to trudite prikriti, u našu bolnicu  godinama nije toliko investirano kao u 

protekle četiri godine, i to novcem koji su osigurale Vlada RH i Varaždinska županija. 

Vama iz Vuporinog jata trebalo bi najmanje 10 mandata da takvo što postignete! 

 

Na sreću po našu bolnicu i pacijente, vi ne upravljate Županijom. Nije to uspjelo prije 

4 godine gđi Antolić Vupori - neće ni sada njezinom štićeniku. 

Nadamo se da ste razveselili našim odgovorima. 

 

Gradska organizacija HDZ-a Grada Varaždina 

 


